

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, JUNE 18, 1986
(12)

[Text]

The Standing Committee on National Defence met, *in camera*, at 3:35 o'clock p.m., this day, the Chairman, Patrick Crofton, presiding.

Members of the Committee present: Derek Blackburn, Patrick Crofton, Stan Darling, Len Hopkins, Allan B. McKinnon, Barry Moore.

Acting Member present: Stan Graham for Bob Hicks.

In attendance: From the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade: Daniel L. Bon, Research Advisor.

The Committee met to discuss its future business.

It was agreed,—That, notwithstanding the motion agreed to on Thursday, May 29, 1986, the Committee agree to retain the services of the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade, specifically Mr. Daniel L. Bon, for the period from June 1, 1986 to March 31, 1987, for an amount not to exceed \$83,200.00

At 4:52 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 18 JUIN 1986
(12)

[Traduction]

Le Comité permanent de la défense nationale se réunit aujourd'hui, à 15 h 35, à huis clos, sous la présidence de Patrick Crofton (*président*).

Membres du Comité présents: Derek Blackburn, Patrick Crofton, Stan Darling, Len Hopkins, Allan B. McKinnon, Barry Moore.

Membre suppléant présent: Stan Graham remplace Bob Hicks.

Aussi présent: Du Centre parlementaire pour les affaires étrangères et le commerce extérieur: Daniel L. Bon, conseiller en matière de recherche.

Le Comité se réunit pour discuter des ses affaires futures.

Il est convenu,—Que nonobstant la motion approuvée le jeudi 29 mai 1986, le Comité retienne les services du Centre parlementaire pour les affaires étrangères et le commerce extérieur et plus particulièrement ceux de M. Daniel L. Bon, pour la période du 1^{er} juin 1986 au 31 mars 1987 et pour un montant n'excédant pas 83,200\$.

A 16 h 52, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Jean Michel Roy

Clerk of the Committee